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18.6.2010.Valentin Incko na debati o EU 
u Prijedoru 
 
Građani Bosne i Hercegovine  jasno su 
opredijeljeni za njenu evropsku budućnost, 
a to se potvrdilo u svih sedam gradova 
koje  smo do sada obišli i okviru debate 
koju vodi specijalni predstavnik Evropske 
Unije Valentin Incko.On je zajedno se 
ambasadorom Češke Republike u BiH 
Tomašom Sonjugom učestvovao u radu 
tribine pod nazivom „ Put Bosne i 
Hercegovine je u jednom smjeru“ sa 
naglaskom na Izgradnju prosperiteta 
demokratskog društva u srcu Evrope.  
                         

 
 

 -Cilj nam je da građanima predočimo 
prednosti  članstavu EU, kao i prednsotio 
predpristupnih faza pošto svaka zemlja 
koja je bila kandidatska može učestvovati 
u svim poglavljima i projektima evropske 
zajednice bilo u kojoj oblasti života, rekao 
je Incko.On je dodao da  su građani BiH 
građani Evrope, ali nisu članovi kluba jer 
za to treba ispuiti određene uslove.-Kada je 
Austrija pristupala EU bilo je 80 000 
stranica pravnog tekst akoje je trablo 
pretvoriti u pravni sistem, a sada je to 100 
000 stranica, koje je Jadranka Kosor 

poklonila Nikoli Špiriću,što je velika 
ušteda od oko  8  miliona eura,rekao je 
Incko.  
On je dodao i da je prisustvo ambasadora 
Češke Republike simbolično jer tako jedna 
mlada članica Unije sada ima pravo da 
odlučuje o proširenju.                         

 
 -Fokus je ovdje malo drugačiji, tako da 
osim ekonomije , odnosno prvenstveno 
poljoprivrede koja čini 42 odsto ukupnog 
budžeta enjvrospke zajednice akcenat će 
biti na turizmu i zaštiti životne sredine gdje 
Evropa takođe  ima značajna planirana 
sredstva i značajne projekte za njihovo 
očuvanje i razvoj,rekao je Incko.  
Ambasador Češke Republike u BiH Tomaš 
Sonjug je istakao da je podrška 
ukuljučenju BiH u Evropsku uniju 80 
odsto i dam oni koji odlučuju o tome ne 
znaju i nemaju predstavu kako bi to trebalo 
da izgleda.  
                          

 
 -Predstavljam zemlju koja je relativno 
skoro, tačnije 2004. godine pristupila EU i  
budući da se sjećam tih prvih koraka, želio 
sam da ioh predstavim i da jednoj ovakvoj 
debati, rekao je Sonjug.  
On je dodao da u EU ne ulazi samo glavni 
grad i nekoliko ljudi nego ulaze svi, tako 
da ulazak  u EU  ne zavisi samo od malog 
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broja ljudi nego zavisi od svih počevši od 
nevladinih organizacija, regionalnih 
institucija svih gradova. Debati je i 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić, te 
predstavnici društvenih i državnih 
organizacija ,ustanova , preduzeća , 
nevladinog io omladinskog sektora.  
  
26.6.Otvorena kancelarija Područne 
privredne komore Banjaluka 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić i 
predsjednik Područne privredne komore 
Banjaluka Nikola Tolimir svečano  su 
otvorili kancelariju Privredne komore koja 
će biti na usluzi privrednicima svih šest 
opština ove regije.  
Kancelarija je smještena u Poslovnom 
centru Industrijske zone ''Celpak'', a u 
renoviranom objektu upravne zgrade bivše 
Fabrike celuloze i papira ''Celpak'' prostor 
na korištenje su dobili i Lokalna agencija 
za ekonomski razvoj ''Preda'' i Udruženje 
preduzetnika.  
                                 

  

 
Pavić je izjavio da opština Prijedor čini niz 
pogodnosti kako bi privukla investitore, a 
jedna od njih je i davanje na korištenje 
kancelarijskog prostora dok traju radovi na 
otvaranju pogona.  
''Osim toga, potencijalnim ulagačima smo 
u ovoj poslovnoj zoni ponudili zemljište po 
niskim cijenama, smanjili smo visinu rente 
i nadoknade za građevinsko zemljište, te 
ubrzali proces izdavanja potrebnih 
dokumenata i ponudili jeftinije priključke 
na infrastrukturne objekte'', naveo je Pavić.  

                            

 

  

On je istakao da ovim mjerama opština želi 
da stvori povoljan ambijent za investitore, 
a time i da podstakne zapošljavanje.  
Predsjednik Područne privreden komore 
Banjaluka Nikola Tolimir rekao je da 
prijedorska kancelarija Privredne komore 
djeluje već dva mjeseca i da joj je osnovni 
cilj da usluge približi lokalnim 
zajednicama i privrednicima. U 
Industrijskoj zoni ''Celpak'' trenutno radi 
15 privrednih pogona, a investitorima je 
ponuđeno još 26 većih ili manjih 
lokacija.Očekuje se da će njenim potpunim 
zaživljavanjem posao dobiti oko 350 
radnika.                      
 
26.6. Ugovor o prijemu pripravnika 
  

Direktor Zavoda za zapošljavanje 
Republike Srpske Boško Tomić je sa 
načelnikom opštine Prijedor Markom 
Pavić potpisao ugovor o zapošljavanju  38  
pripravnika sa visokom stručnom spremom 
sa područja opštine Prijedor. On je ovom 
prilikom potvrdio  da je ovo treći put da se 
na području Republike Srpske provodi 
projekat  pod nazivom “ Prvi posao „ 
vrijedan 15 miliona KM koji je vrijedan 15 
miliona KM od kojih Vlada izdvaja devet, 
a poslodavci šest miliona KM i kojim će 
biti zaposleno  1500 mladih ljudi.  
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Prednost ovog projekta je što će mladi 
ljudi  na ovaj način  steći praksu, provesti 
pripravnički staž i time stvoriti uslove da 
mogu konkurisati na neka od radnih mjesta 
za koja su se obrazovali. Važno je i to što 
će ti mladi ljudi ostati na prostoru RS i 
popraviti kvalifikacionu strukturu 
zaposlenih u RS, a Vlada će svojim 
sredstvima privrednicima dati podsticaj što 
su prepoznali ovaj projekat, kazao je 
Tomić.                                
  

                               

 

                                                  

 On je dodao i da je prema ranijim 
iskustvima  preko 80 odsto mladih na ovaj 
način dođšlo do stalnog zaposlenja mnogi 
u istoj firmi , a drugi stvore uslove da 
konkurišu i zaposle se u nekoj firmi.  
-Na ovaj način  dajemo podsticaj onim 
mladim ljudima  koji se tek školuju da će 
nakon završenog fakulteta naći radno 
mjesto , a ne mjesto na evidenciji Zavoda 
za zapošljavanje, kazao je Tomić dodajući 
da se već razmišlja i o provođenju sličnog 
projekta i za obrazovani kadar trećeg i 
četvrtog stepena stručnosti.  
 Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
potvrdio je da će opština Prijedor ove 
godine primiti deset pripravnika.  
-Mislim da je to jedan vrlo dobar projekat 
 kojim  sa jedne strane mladi, 
visokoobrazovani kadar dobijaju  priliku 
da se iskažu na radnom mjestu , a ujedno 
opština dobija podmladak i kadrove koji će 
u budućnosti nositi razvoj naše opštine,  jer 
bez zapošljavanja visokoobrazovanih 
kadrova nema  ni razvoja , rekao je Pavić.  
On je najavio da će opštinska 
administracija ukoliko se otvore 
mogućnosti dodatnog finansiranja primiti 
još pripravnika u okviru ovog projekta.  
Pored Administrativne službe opštine 
Prijedor juče su ugovore o zapošljavanju 

pripravnika potpisali i Centar za socijalni 
rad, kompanija Arcelor Mital ,Osnovni sud 
i „ Invest inženjering“.  
Ovim projektom će na području regije 
Prijedor biti zaposleno ukupno  84 
pripravnika.  

Opština finansira projekte NVO i 
omladinskih organizacija 

Opština Prijedor će ove godine finansirati 
devet projekata nevladinih organizacija 
sredstvima u iznosu od 42 000 
KM.Načelnik Odjeljenja za društvene 
djelatnosti LJiljana Babić potvrdila je da se 
na javni poziv koji je bio otvoren mjesec 
dana  prijavilo 35 nevladinih organizacija, 
ali da je  kriterijume konkursa  ispunilo 
samo 17 koji su ušli i razmatranje i 
bodovanje  stručne opštinske komisije.-
Riječ je o projektima koji se odnose na 
 najrazličitije oblasti života kao što su 
osnivanje kulturno-umjetničkog društva 
Roma,  njegovanje pravoslavne tradicije 
među mladima, obuka jedriličara  kao i 
edukacija djece i socijalizacija  mentalno 
nedovoljno razvijenih osoba, kazala je 
Babićeva. Ona je dodala i da će nadležno 
odjeljenje pratiti  rad na odobrenim 
projektima., što će biti značajo iskustvo za 
budući rad sa nevladinim sektorom.-
Veoma je bitno istaći da budžetska stavka 
za ove namjene iznosi 35 000 KM, ali da 
će ostatak od oko 7 000 KM, zbog  
izuzetno dobre saradnje opštine i 
nevladinog sektora ostatak obezbijediti 
načelnik opštine iz tekuće budžetsKe 
rezerve, dodala je Babićeva. Što se tiče 
omladinskih organizacija , na javni 
konkurs se prijavilo 15 organizacija , a 
komisija je donijela odluku da finansira 
njih deset.  
-Riječ je o podršci projektima 
rekonstrukcije sale u Bistrici, povećanju 
izlaznosti mladih na izborima,festivalu 
kratkog dokumentarnog filma,obrazovanju 
i prevenciji kod mladih i omladinskog 
aktivizmu u ruralnim područjuma, rekla je 
Babićeva.  
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 Ona je dodala da će opština podržati ove 
projekte sredstvima od  oko 40 000 KM .  
-Željeli smo da finansiramo direktno  
projekte , a ne administrativne troškove 
omladinskih organizacija te vjerujemo da 
ćemo podrškom većini kandidovanih 
omladinskih organizaicja doprinijeti 
poboljšanju položaja i statusa mladih u 
našoj lokalnoj zajednici, kazala je 
Babićeva.  
Ovo je prvi put da je opština Prijedor toko 
jedne budžetske godine raspisala konkurse 
za podršku projektima nevladinog i 
omladinskog sektora, te  se očekuju i 
daleko transparentniji , ali i vidljiviji 
rezultati ulaganja u ova dva sektora nego 
što mje to bilo do sada, kada su se  sredstva 
trošila sa administraciju i projekte o kojima 
je javnost bila veoma malo upoznata.  
 

 

28.6.   Konferencija beba 
  

Na manifestaciji „Konferencija beba“ koja 
je  održana i u Prijedoru učestvovalo je 89 
beba od 570 rođenih između dva 
Vidovdana.  Na novom gradskom trgu 
priređen je prigodan program, a 
učesnicima su podijeljene brojne nagrade 
sponzora ove manifestacije.  
  

  

       

 
''Konferenciju beba'' koju, tradicionalno, 
organizuju Ministarstvo za porodicu, 
omladinu i sport Republike Srpske (RS) i 
Savjet za djecu RS, s ciljem da javnost 
upozori na nepovoljnu demografsku sliku u 
Srpskoj i podstakne veću brigu za djecu i 
porodicu, te da promoviše odgovorno 
roditeljstvo i podrži mlade ljude u 
njihovim nastojanjima da planiraju i osnuju 
porodice, podržala je i opština Prijedor.    
                                      

 

  

 Načelnik ove opštine Marko Pavić 
obezbijedio je prigodne poklone za bebe 
rođene 16. maja, na Dan opštine, i za one 
koje će biti rođene na Vidovdan.  
Nagrada za najbrojnije potomstvo pripala 
je Miri Marjanović iz Miljakovaca koja je 
prije dva mjeseca  rodila deveto djete – 
djevojčicu Svjetlanu.Osim nje, tročlano 
predsjedništvo beba  činili su i najmlađi 
Andrej Delić  star 16 dana i  kao najstarija, 
jednogodišnja Jovana Kurnoga .  
  

Predsjednik Skupštine opštine Azra Pašalić 
 koja je otvorila ovu manifestaciju 
poželjela je djeci srećno djetinjstvo, a 
roditeljima zdravo potomstvo, pozivajući 
ih da se zajednički bore protiv bijele 
kuge.  -Prijedor je jedna od opština koja se 
susreće sa negativnom prirodnom stopom 
priraštaja stanovništva, tako da smo na 
poslednjoj Skupštini usvojili  mjere za 
poboljšanje populacione politike koje 
ćemo dostaviti svim relevantnim 
institucijama, kazala je Pašalićeva.  
Osim opštine, nagrade je obezbijedilo više 
javnih i privatnih preduzeća.  
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10.6.   Izložba umjetničke fotografije o 
Pragu   

U okviru manifestacije „Prijedorsko 
kulturno ljeto“ u Muzeju Kozare otvorena 
je izložba umjetničke fotografije pod 
nazivom „Prag, grad muzike“ češkog 
fotografa Jirži Všetečke.Izložba 40 
fotografija pokazuje čari i istorijske 
znamenitosti tako da su ujedno svojevrsna 
 i jedinstvena šetnja Pragom. 
                            

 

Konzul Češke ambasade u Sarajevu i ataše 
za kulturu Jana Sara je istakla da se pred 
prijedorskom publikom nalaze fotografije 
jednog od svjetskih fotografa koji se cijeli 
život bavi fotografisanjem Praga, a izdao je 
i više knjiga o Pragu gdje su sakupljene  
najljepše fotografije o ovoj staroj  i možda 
jednog od najljepših evropskih  prestonica. 
  -Prag ima dva izuzetna muzička festivala 
i gotovo svakodnevno niz muzičkih 
događaja. Pored njih, na fotografijama su i 
mnoga istorijska mjesta koja su povezana 
sa muzikom na kojima se pokazuje ljepota 
interijera i eksterijera tih objekata, kazala 
je Sara.Direktor Muzeja Kozare Milenko 
Radivojac je istakao da je ovo osma godina 
kako ova kulturna ustanova sarađuje sa 
Ambasadom Češke Republike u BiH. -Kao 
i tokom svih ovih godina, kada su Česi u 
pitanju onda je u muzeju veselo, ima dosta 
muzike i izložbe su veoma posećene. A 
dovoljno je pogledati jednu od ovih 
fotografija pa da se nađete u samom srcu 
Praga,rekao je Radivojac dodajući da 

privilegiju da vide ovu izložbu ima  samo 
nekoliko gradova u cijeloj BiH 
                 

 

.Sekretar prijedorskog  Udruženja „ Češka 
beseda“ Tomislav Blaha je rekao da je 
Češka velika i otvorena  zemlja i da su ovo 
jedinstvene prilike za predstavljanje svih 
njenih znamenitosti i poznatih umjetnika.  

11.6.Pozorište Prijedor-apsolutni 
pobjednik Festivala pozorišta u Jajcu 

 Predstava  „Grobnica za Borisa 
Davidoviča“ po tekstu Danila Kiša ,a u 
režiji i adaptaciji Gradimira Gojera u 
izvođenju  ansambla  Pozorišta Prijedor 
apsolutni je pobjednik 29. Pozorišnih igara 
u Jajcu.Direktor ove pozorišne kuće Zoran 
Baroš  potvrdio je da je   predstava 
jednoglasnom odlukom žirija proglašena 
najboljom i dodijeljen joj je Gran pri 
festivala. Pored ove ,  nagradu  je dobio i 
Gradimir Gojer za njenu režiju,  glumica 
Ljiljana Čekić je dobila jednu od pet 
ravnopravnih  nagrada za ulogu, Vanja 
Popović je dobila  nagradu za 
kostimografiju i scenografiju, a Rada Nuić 
nagradu za muziku. 
-Iskreno sam se nadao da ćemo osvojiti 
jednu od nagrada, ali ovo je sasvim 
neočekivano, kazao je Baroš. On je dodao i 
da imponuje podatak da je svih pet članova 
žirija jednoglasno glasalo za našu 
predstavu, kao najbolju.U zvaničnoj 
selekciji 29. pozorišnih igara BiH, koje  su 
održane od  4. do 11. juna  izvedeno je 
 šest predstava  
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 11.6.   Poster prezentacija 
  

U sklopu manifestacije „ Kulturno ljeto 
2010“  u Gradskoj čitaonici  je održana 
cjelodnevna aktivnost pod nazivom „Poster 
prezentacija-od ideje do štampe“. Načelnik 
Odjeljenja društvenih djelatnosti Ljiljana 
Babić je istakla da je opština Prijedor 
održala obećanje i da je prošlogodišnji 
pionirske korake u organizaciji Kutlurnog 
ljeta ove godine upotpunila novih 
sadržajima.  
 -Jedan od zanimljivijih sadržaja je i 
izložba postera koji su tokom proteklih 
deceniju i više obavještavali građani o 
dešavanjima u gradu. To je bila prilika i za 
prisjećanje koliko različitih sadržaja 
organizuju naše kulturne ustanove, kazala 
je Babićeva.  
 

  

                               

Direktor Narodne biblioteke Snežana Đikić 
je istakla da se ova kulturna ustanova 
pridružila  ljetnjim kulturnim dešavanjima 
ovom atipičnom aktivnošću koja nije 
bibliotečko informativna, ali joj je bliska.  
 -Ovo je dokaz da bibliotekarstvo koristi 
multidisciplinarne elemente u svom 
radu.Ovom prilikom smo izložili 50 
plakata i postera iz neknjižne građe 
matične biblioteke  novijeg datuma ,mada 
imamo i neke iz 1993. pa i ranijih godina 
tek toliko da se vidi koliko je tehnika 
njihove izrade i grafičkog dizajna 
napredovala, kazala je Đikićeva.  
  

 

21.6. Izložba slika Todora Švrakića  
 
Izložbom "Todor Švrakić - stotinu godina 
poslije" Muzej Kozare iz Prijedora 

obilježio je stogodišnjicu od prve likovne 
izložbe priređene u ovom gradu.Direktor 
Muzeja Kozare Milenko Radivojac rekao 
je da je ova postavka, sa kulturno-
istorijskog aspekta, jedna od najznačajnijih 
koju je ova kulturna ustanova priredila u 
posljednjoj deceniji koja će zainteresovati 
ljubitelje likovne umjetnosti u BiH pa i 
šire.  
                            

 
-Todor Švrakić je prije  tačno 100 godina u 
zbornici prijedorske opštine organizovao 
prvu likovnu izložbu, tada kao apsolvent 
slikarstva tako da je i logično da smo ovaj 
događaj obilježili postavkom njegovih 
radova, rekao je Radivojac. 
 On je naveo da je izloženo 21 djelo, od 
čega je šest akvarela i 15 ulja na platnu, a 
slike su vlasništvo Muzeja Kozare /sedam/, 
Umjetničke galeriji BiH iz Sarajeva /osam/ 
i šest iz privatne kolekcije porodice 
Medić.                       
-Todor Švrakić i Pero Popović, prvi 
školovani slikari iz Prijedora, te Mostarac 
Branko Radulović organizovali su 1907. 
godine u Sarajevu prvu likovnu izložbu u 
istoriji bosanskohercegovačkog slikarstva, 
a drugu je Švrakić priredio u Prijedoru tri 
godine poslije, istakao je Radivojac. 
Izložbu je otvorio zamjenik načelnika 
opštine Milenko Đaković koji je istakao da 
je Švrakić prvi školovani slikar iz Prijedora 
koji se ponosi sa pedesetak poznatih i 
priznatih akademskih slikara.  
O biografiji i slikarskom putu Todora 
Švrakića, koji je umro 1931. godine, na 
otvaranju izložbe govorila je istoričar 
umjetnosti Vidosava Grandić.  
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-Bavila sam se posebno istraživanjem 
prvih slikara, i na ovoj izložbi nike 
prikazano sve što je Todor Švrakić radio 
ali je pokazan on kao portretista i  , sdruge 
strane, kao umjejtnik čiji su akvareli ostali 
trajno zabilježeni u našoj istoriji umjetnosti 
kao vrhunska ostvarenja, rekla je 
Grandićeva.  
 

22.6.   Izložba pozorišnih kostima 
 
Pozorište Prijedor je prvi put u svojoj 57 
godina dugoj tradiciji organizovalo 
retrospektivnu izložbu pozorišnog kostima. 
Direktor ove ustanove Zoran Baroš 
naglasio je da je rije o kostimima koji su 
korišćeni u predstavama u posljednjih 
dvadeset godina, a ne od  1953. godine 
kako je to prvobitno bilo zamišljeno.  
   

-Nismo bili u mogućnosti da pokažemo 
jedan širi spektar  kostima jer su fundusi za 
njihovo  čuvanje jako malo i neuslovni da 
bi se nešto očuvalo  57 godina.Ali bez 
obzira na to, izloženi su kostimi i 
scenografije iz nekoliko zanimljivih 
predstava novijeg datuma, tako da 
vjerujem da značaj izložbe  time nije 
umanjen, rekao je Baroš.  

 

                                 

 

   

.  
 -I ovim putem smo željeli da pokažemo da 
kostim nije samo parče krpe već refleks 
psihologije ličnosti koja ga nosi i to je 
potvrda da se kostimograf ne bavi samo 
vremenom nego psihologijom ličnosti, 
kako je napisala jedna od najvećih 
kostimografa na prostorima bivše 
Jugoslavije LJiljana Dragović, kazao je 
Baroš dodajući da čarolije predstave nema 
ako nema kostima kojima se prepoznaje 
epoha i kulturne prilike u kojima se 
predstava odigrava.  
Kostime na ovoj izložbi  su nosili glumci 
ansambla pozorišta, ali i članovi dramskog 
studija „ Živko Desnica“.  
                             

                                

 

25.6. Prijem za glumce Pozorišta 
Prijedor 
 

Članove ansambla Pozorišta Prijedor koji 
su na nedavno održanim 29. Pozorišnim 
igarama u Jajcu osvojili šest nagrada za 
predstavu„Grobnica za Borisa Davidoviča“ 
primio je juče načelnik opštine Marko 
Pavić.  
-Nagrade koje su osvojene na ovom 
festivalu i koje su ovu pozorišnu kuću 
svrstale u red najboljih na prostoru BiH 
imponuju jer su stigle od vrlo eminentnog 
žirija i za svaku su pohvalu.To ujedno 
pokazuje da se u toj kući ozbiljno radi, 
rekao je Pavić.  



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

                            

 

 On je potvrdio i da će opština Prijedor 
podržati aktivnosti na rekonstrukciji 
pozorišne zgrade čime će se stvoriti još 
bolji uslovi za rad prijedorskih glumaca.  
Direktor Pozorišta Prijedor Zoran Baroš 
izrazio je zadovoljstvo podrškom koju ova 
kulturna ustanova dobija od lokalne 
zajednice na ovoj i svim drugim 
predstavama.  
   

-Pred nama je sada problem da taj visok 
stepen rada koji smo postavili i održimo, 
ali mi se nadamo da ćemo i ubuduće 
ostavrivati dobre rezultate i time pronositi 
ime svog grada na festivalima raznim 
nivoa i značaja i to i u amaterskoj i 
profesionalnoj konkurenciji, kazao je 
Baroš.  
 

 

 28.6.  Načelnik primio karatiste 
  

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je  prijem za  karatistu 
Dražena Vlajnića,  člana Karate kluba 
„Šodan“ koji je na nedavno završenom 
Sedmom evropskom prvenstvu u  karateu u 
VKC verziji  za seniore osvojio bronzanu 
medalju kao član reprezentacije Republike 
Srpske.  
-Nadam se da je ovaj rezultat  samo još 
jedan podstrek članovima ovog kluba, ali i 
svim prijedorskim sportistima, da se 
svojski bore za svoje ime, ali i ime svog  
kluba i grada. Najbolji ambasadori našeg 
grada su upravo sportisti  koji po cijelom 
svijetu postižu dobre rezultate i na taj način 
promovišu naš grad i svrstavaju ga u red 
onih gradova koji njeguju sport i 
sportistima omogućavaju da treniraju i da 
se takmiče, kazao je Pavić.  
  

                              

 

  

 Draženov  trener Rajko Vučićević se 
zahvalio na prijemu i istakao da je riječ o 
veoma perspektivnom  i jednom od 
najboljih karatista na području RS , pa i 
šire jer  je na svakom takmičnjeu prvi ili 
među najboljima u svojoj konkurenciji.  
-Radi se o mladom sportisti koji je i 
najbolji student treće godine  na Fakultetu 
fizike kulture u Banja Luci i dobri 
 rezultati  i medalje nisu iznenađenje i naš 
klub će  nastojati da mu omogući sve 
najbolje uslove za dalji rad , rekao je 
Vučićević.  
 Dražen Vlajnić je već treći godinu 
stipendista opštine Prijedor i proglašen je 
za najboljeg sportistu grada za 2008. 
godinu. 
-Volio bih da ostanem u svom gradu nakon 
završenog školovanja jer je ovaj grad dosta 
učinio za mene na čemu sam veoma 
zahvalan, rekao je Vlajnić.On se već 14 
godina bavi karateom i nada se  još boljim 
rezultatima , ali i još boljim uslovima za 
treniranje 
 

__________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 
 


